
  

Αθήνα, 23 Ιουλίου 2025  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 
-Εσωτερικών 

-Παιδείας, Θρησκευμάτων & Αθλητισμού 
-Υγείας 

 

Θέμα : «Τουλάχιστον 4 επιβεβαιωμένα κρούσματα σαλμονέλας σε Βρεφονηπιακό 
σταθμό στο Αιγάλεω¨. 

 
Τουλάχιστον 4 επιβεβαιωμένα κρούσματα της νόσου που προκαλεί το βακτήριο 

Σαλμονέλα, καταγράφηκαν στον 6ο Βρεφονηπιακό σταθμό Αιγάλεω («Μορμόλης», 
Ευαγγελιστρίας 4) με τα παιδιά να διακομίζονται σε νοσοκομεία. Αρκετά παιδιά με 
συμπτώματα γαστρεντερίτιδας αναμένουν τα αποτελέσματα των αναλύσεων. Στον 
Βρεφονηπιακό σταθμό εργάζονται 9 άτομα και το σύνολο των παιδιών είναι 25. Το 
σοβαρότατο θέμα έφερε στη δημοσιότητα η εφημερίδα “Αιγάλεω”, στις 18 Ιουλίου 2025 : 
https://bit.ly/3TSdXS1.  
“Σύμφωνα με επίσημη ενημέρωση από τον Εθνικό Οργανισμό Δημόσιας Υγείας, που 
απέστειλε στην Εφημερίδα μας, αναφέρθηκαν 15 κρούσματα γαστρεντερίτιδας από 11-16 
Ιουλίου 2025, με 4 παιδιά να έχουν διακομιστεί σε νοσοκομεία. Αναμένεται να ολοκληρωθεί ο 
εργαστηριακός έλεγχος των υπολοίπων κρουσμάτων, ένα εκ των οποίων αφορά εργαζόμενο, 
για να διαπιστωθεί αν βρέθηκε σαλμονέλα και σε άλλα, πέραν των τεσσάρων, κρούσματα”, 
σημειώνει η εφημερίδα.  
“Ο ΕΟΔΥ έδωσε άμεσα συστάσεις σχετικά με την εφαρμογή μέτρων ελέγχου του συμβάντος 
με στόχο την προστασία της δημόσιας υγείας και έχει δρομολογηθεί η διεξαγωγή αναλυτικής 
επιδημιολογικής μελέτης, προκειμένου να αναδειχθούν πιθανοί παράγοντες κινδύνου” 
τονίζεται στο άρθρο.  
“Ο ΕΟΔΥ ενημέρωσε όλους τους αρμόδιους φορείς για να προβούν στις απαιτούμενες 
ενέργειες. Έτσι, κλιμάκιο του Τμήματος Υγειονομικού και Περιβαλλοντικού Ελέγχου της 
Περιφέρειας μετέβη στον σταθμό χθες 17 Ιουλίου, όπου προέβη σε υγειονομικό έλεγχο. 
Αξιοσημείωτο πάντως είναι ότι η Δημοτική Αρχή δεν εξέδωσε κάποια ανακοίνωση για το 
σημαντικό αυτό θέμα”. 
 

Τούτων δοθέντων, 
 
Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

https://bit.ly/3TSdXS1
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7792

Ημερομ. Κατάθεσης:

23/7/2025



1. Ποια συγκεκριμένα μέτρα έχουν ληφθεί για την άμεση αντιμετώπιση και 
απομόνωση των κρουσμάτων σαλμονέλας στον βρεφονηπιακό σταθμό στο Αιγάλεω; 

 
2. Ποια είναι τα αποτελέσματα των εργαστηριακών ελέγχων που έχουν 
πραγματοποιηθεί μέχρι στιγμής και αν έχουν εντοπιστεί επιπλέον κρούσματα 
σαλμονέλας σε εργαζόμενους ή παιδιά στον σταθμό; 

 
3. Ποια είναι τα μέτρα πρόληψης και ελέγχου που έχουν εφαρμοστεί στους 
βρεφονηπιακούς σταθμούς και γενικότερα σε παιδικούς σταθμούς, ώστε να 
αποτραπεί η διασπορά λοιμώξεων όπως η σαλμονέλα; 

 
4. Πώς διασφαλίζεται η έγκαιρη ενημέρωση των γονέων και της τοπικής κοινωνίας σε 
περιπτώσεις επιδημιολογικών συμβάντων σε παιδικούς σταθμούς; 
 
5. Υπάρχει έλεγχος  στους παιδικούς σταθμούς από το Υπουργείο Υγείας και τις 
αρμόδιες υπηρεσίες, για την τήρηση των υγειονομικών πρωτοκόλλων; Εάν ναι ποια 
τα αποτελέσματα αυτών των ελέγχων;  
 
6. Πώς προτίθεται το Υπουργείο να ενισχύσει τους ελέγχους και την επιτήρηση στους 
παιδικούς σταθμούς, ώστε να διασφαλιστεί η υγεία και η ασφάλεια των παιδιών; 
 
 

Οι ερωτώσες βουλεύτριες και οι ερωτώντες βουλευτές 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Γιαννούλης Χρήστος 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης(Μίλτος) 

Μαμουλάκης  Χαράλαμπος 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος(Κώστας) 

Κοντοτόλη Μαρίνα  

Νοτοπούλου Αικατερίνη (Κατερίνα) 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας  

Παπαηλιού Γεώργιος 

Παππάς Νικόλαος  

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

Ψυχογιός Γεώργιος  

 

 




